

ປະກາດຮັບບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນ, ພື້ນທີ່ສໍາຄັນດ້ານຄວາມຫຼາກຫຼາຍທາງຊີວະພາບ ພາກພື້ນອິນໂດ-ມຽນມ້າ

ມີເປີດຮັບ: ວັນທີ 8 ມັງກອນ 2021

ມີປິດຮັບ: ວັນທີ 5 ກຸມພາ 2021

ຂະໜາດຂອງໂຄງການ: ຂະໜາດນ້ອຍ (ມູນຄ່າບໍ່ເກີນ \$40.000) ແລະ ຂະໜາດໃຫຍ່ (ນັບແຕ່ \$40.000 ຫາ \$250.000).

ປະເທດທີ່ມີສິດໄດ້ຮັບທຶນ: ກຳປູເຈຍ, ສປ. ຈີນ, ສປປ ລາວ, ມຽນມ້າ, ໄທ ແລະ ຫວຽດນາມ.

ຂົງເຂດວຽກງານອນໃນບຸລິມະສິດທີ່ມີສິດຈະໄດ້ຮັບທຶນ: **ທິດທາງຍຸດທະສາດ (Strategic Directions) ທີ 1 ແລະ 2, ແລະ ບຸລະມະສິດການລົງທຶນ 8.3 (Investment Priority 8.3).**

ພາສາທີ່ສາມາດນຳໃຊ້ໄດ້: ສໍາລັບໂຄງການຂະໜາດໃຫຍ່ CEPF ອະນຸຍາດໃຫ້ສິ່ງບົດສະເໜີໂຄງການເປັນພາສາອັງກິດ, ຝຣັ່ງ, ປອກຕຸຍການ ແລະ ແອສປາຍ. ສ່ວນໂຄງການຂະໜາດນ້ອຍ ຜູ້ສະໜັກສາມາດຍື່ນບົດສະເໜີໂຄງການເປັນພາສາຈີນ, ອັງກິດ, ຂະແມ, ລາວ, ມຽນມ້າ, ໄທ ແລະ ຫວຽດນາມ ໄດ້.

CEPF ແລະ ອົງການສາກົນເພື່ອການອະນຸລັກທຳມະຊາດ (IUCN) ພວມເປີດຮັບບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນ (LoIs) ຈາກບັນດາອົງການຈັດຕັ້ງທີ່ບໍ່ສັງກັດລັດຖະບານ, ກຸ່ມການຈັດຕັ້ງຂັ້ນຊຸມຊົນ, ອົງການຈັດຕັ້ງຂອງຊົນເຜົ່າພື້ນເມືອງ, ກຸ່ມແມ່ຍິງ, ບໍລິສັດເອກະຊົນຕ່າງໆ ລວມທັງບັນດາອົງການຈັດຕັ້ງທາງສັງຄົມທົ່ວໄປ ເພື່ອຈັດຕັ້ງປະຕິບັດໂຄງການທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບການອະນຸລັກຊີວະນາໆພັນ ຢູ່ໃນພາກພື້ນອິນໂດ-ມຽນມ້າ ໂດຍສອດຄ່ອງກັບມາດຖານຕ່າງໆຕາມທີ່ໄດ້ກຳນົດໄວ້ໃນປະກາດສະບັບນີ້.

CEPF ໄດ້ຖືກອອກແບບມາເພື່ອປົກປ້ອງບັນດາພາກພື້ນທີ່ມີຄວາມອຸດົມຮຸ່ງມີທາງດ້ານຊີວະພາບທີ່ຖືກຄຸກຄາມຫຼາຍທີ່ສຸດໃນໂລກ ເຊິ່ງຮັບຮູ້ກັນທົ່ວໄປໃນນາມ **ພື້ນທີ່ສໍາຄັນດ້ານຄວາມຫຼາກຫຼາຍທາງຊີວະນາໆພັນ**. CEPF ແມ່ນໂຄງການລິເລີ່ມຮ່ວມກັນຂອງອົງການຝຣັ່ງເພື່ອການພັດທະນາ, ອົງການ ການອະນຸລັກສາກົນ, ສະຫະພາບເອີຣົບ, ກອງທຶນສິ່ງແວດລ້ອມໂລກ, ລັດຖະບານແຫ່ງປະເທດຢູ່ປຸ່ນ, ແລະ ທະນາຄານໂລກ. ສໍາລັບຢູ່ເຂດທີ່ມີຄວາມສໍາຄັນທາງດ້ານຄວາມຫຼາກຫຼາຍທາງຊີວະນາໆພັນໃນພາກພື້ນອິນໂດ-ມຽນມ້າ (Indo-Burma Hotspot) ຍັງໄດ້ຮັບການສະໜັບສະໜູນເພີ່ມເຕີມຈາກ Margaret A. Cargill Philanthropies ໂດຍມີຈຸດປະສົງພື້ນຖານແມ່ນເພື່ອຮັບປະກັນການມີສ່ວນຮ່ວມຂອງພາກສັງຄົມໃນການອະນຸລັກຊີວະນາໆພັນ.

Indo-Burma Hotspot ກວມເອົາພື້ນທີ່ ທີ່ບໍ່ແມ່ນທະເລຂອງປະເທດກຳປູເຈຍ, ສປປ ລາວ, ມຽນມ້າ, ໄທ ແລະ ຫວຽດນາມ ບວກກັບບາງພື້ນທີ່ທາງພາກໃຕ້ຂອງ ສປ. ຈີນ. ການປະກາດຮັບບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນຄັ້ງນີ້ ແມ່ນຈຳກັດສະເພາະໂຄງການທີ່ສອດຄ່ອງກັບໜຶ່ງ ຫຼື ຫຼາຍບຸລິມະສິດຂອງການລົງທຶນຕາມທີ່ຈັດລຽງໄວ້ຂ້າງລຸ່ມນີ້. CEPF ມີຄວາມຄາດຫວັງທີ່ຈະປະກາດຮັບບົດສະເໜີໂຄງການເພີ່ມເຕີມ ເຊິ່ງຈະກວມເອົາບຸລິມະສິດການລົງທຶນໃນຂົງເຂດອື່ນອີກ ສໍາລັບປີ 2021 ແລະ 2022. ການປະກາດດັ່ງກ່າວຈະດຳເນີນຜ່ານທາງເວບໄຊ ແລະ ຈົດໝາຍອີເລັກໂທຣນິກຂອງ CEPF.

ໂຄງການທີ່ຈະຖືກເລືອກເປັນບູລິມະສິດ ແມ່ນບັນດາໂຄງການທີ່ຕອບຮັບກັບມາດຖານດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້: (i) ເປັນໂຄງການທີ່ໃກ້ຄຽງກັບບູລິມະສິດຂອງການລົງທຶນທີ່ສຸດ ທີ່ມີສິດຈະໄດ້ຮັບການສະໜັບສະໜູນພາຍໃຕ້ການປະກາດນີ້; (ii) ມີຄວາມເປັນໄປໄດ້ສູງ ທີ່ຈະບັນລຸໄດ້ຕາມບັນດາຈຸດປະສົງຂອງໂຄງການຕາມທີ່ໄດ້ກຳນົດໄວ້ ແລະ ປະກອບສ່ວນຢ່າງຕັ້ງໜ້າເຂົ້າໃນຜົນໄດ້ຮັບຂອງການອະນຸລັກແບບຍືນຍົງ; (iii) ສ້າງຂຶ້ນໂດຍອົງໃສ່ແນວຄິດລິເລີ່ມທີ່ຜ່ານມາ ແລະ ເສີມຂະຫຍາຍແນວຄິດລິເລີ່ມທີ່ກຳລັງດຳເນີນຢູ່; (iv) ເປັນຕົວແທນຂອງການໃຊ້ຈ່າຍງົບປະມານທີ່ຄຸ້ມຄອງ; ແລະ (v) ສະແດງໃຫ້ເຫັນເຖິງຄວາມອາດສາມາດທາງດ້ານການຈັດຕັ້ງ ແລະ ປະສິບການຕ່າງໆທີ່ຈຳເປັນສຳລັບຈັດຕັ້ງປະຕິບັດວຽກງານ. CEPF ຍິນດີຈະຮັບຄຳຮ້ອງຈາກຜູ້ສະໜັກທັງຜູ້ໃໝ່ ແລະ ຜູ້ເກົ່າທີ່ເຄີຍຍື່ນບົດສະເໜີໂຄງການຜ່ານມາແລ້ວ ເຊັ່ນດຽວກັບບັນດາອົງການຈັດຕັ້ງທີ່ຍັງບໍ່ທັນເຄີຍໄດ້ຮັບການສະໜັບສະໜູນງົບປະມານຈາກ CEPF.

ພວກເຮົາແນະນຳໃຫ້ຜູ້ສະໜັກທຸກພາກສ່ວນທຳຄວາມລຶ້ງເຄີຍກັບຂໍ້ມູນທາງລະບົບນິເວດວິທະຍາ [Ecosystem Profile](#) ຂອງ Indo-Burma Hotspot ແລະ ໃຫ້ຕິດຕໍ່ກັບໜ່ວຍງານຈັດຕັ້ງປະຕິບັດຂັ້ນພາກພື້ນຂອງຊຶ່ງເຂດອິນໂດ-ມຽນມ້າ Indo-Burma Regional Implementation Team (RIT) ໂດຍຜ່ານທາງ (email: CEPF-Indoburma@iucn.org) ຖ້າຫາກຜູ້ສະໜັກທາກມີຄວາມຕ້ອງການສອບຖາມຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ ຫຼື ຕ້ອງການທີ່ຈະປຶກສາກ່ຽວກັບແນວຄວາມຄິດຂອງໂຄງການ. ນອກນັ້ນພວກເຮົາຍັງແນະນຳໃຫ້ຜູ້ສະໜັກເຂົ້າເວບໄຊຂອງ CEPF ໂດຍສະເພາະເຂົ້າເບິ່ງພາກມາດຖານເງື່ອນໄຂ, ກ່ອນການສະໜັກ ແລະ ວິທີການສະໜັກ ([Eligibility](#); [Before You Apply](#); and [How to Apply](#)).

ຊຶ່ງເຂດທີ່ເປັນບູລິມະສິດທີ່ຈະໄດ້ຮັບການສະໜັບສະໜູນທຶນ

ທິດທາງຍຸດທະສາດທີ 1 (SD 1). ປົກປ້ອງຊະນິດພັນທີ່ນອນໃນບັນຊີທີ່ຖືກຄຸກຄາມໃນລະດັບໂລກໂດຍການຫຼຸດຜ່ອນໄພຂົ່ມຂູ່ອັນສຳຄັນ

ໝາຍເຫດ: ໂຄງການຈະຕ້ອງສຸມໃສ່ຢ່າງໜ້ອຍໜຶ່ງຊະນິດພັນທີ່ເປັນບູລິມະສິດ ຕາມທີ່ໄດ້ຈັດລຽງໃນຕາຕະລາງ 28 ວ່າດ້ວຍຂໍ້ມູນທາງລະບົບນິເວດວິທະຍາ ຫຼື ຕ້ອງສຸມໃສ່ການອະນຸລັກກົບ ອ້າຍລາວ (*Bufo ailaoanus*) ເຊິ່ງ CEPF ຖືວ່າເປັນຊະນິດພັນທີ່ສຳຄັນຄວນຈະລົງທຶນໃສ່ເພື່ອການອະນຸລັກໄວ້ ພາຍຫຼັງທີ່ໄດ້ປະເມີນສະຖານະພາບໄພຂົ່ມຂູ່ໃນລະດັບໂລກຂອງມັນ ຕາມບັນຊີສີແດງຂອງ IUCN.

CEPF ແລະ IUCN ເຊີນຮ່ວມຍື່ນບົດສະເໜີໂຄງການທີ່ຕອບຮັບກັບໜຶ່ງ ຫຼື ຫຼາຍບູລິມະສິດການລົງທຶນດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້:

- 1.1 ໂຄງການສ້າງຄວາມຍືນຍົງ ໃຫ້ແກ່ແຜນງານການອະນຸລັກໄລຍະຍາວ ສຳລັບປະຊາກອນຂອງຊະນິດພັນສຳຄັນທີ່ເປັນບູລິມະສິດ.
- 1.2 ສ້າງປະຊາກອນສັດປ່າທີ່ເປັນຊະນິດພັນບູລິມະສິດ ໃຫ້ກັບຄືນມາມີຊີວິດຊີວາອີກຄັ້ງ ໂດຍໃຫ້ສອດຄ່ອງກັບແນວທາງຂອງສາກົນ.
- 1.3 ດຳເນີນການຄົ້ນຄ້ວາກ່ຽວກັບບັນດາຊະນິດພັນທີ່ຖືກຄຸກຄາມ ທີ່ເຫັນວ່າ ຂໍ້ມູນດ້ານສະຖານະພາບ ແລະ ການແຜ່ຂະຫຍາຍຂອງພວກມັນນັ້ນ ຈຳເປັນທີ່ຈະຕ້ອງໄດ້ຮັບການປັບປຸງ.
- 1.4 ຄົ້ນຄ້ວາ ແລະ ທົດລອງຈັດສັນແຫຼ່ງທຶນໃຫ້ແກ່ການອະນຸລັກບັນດາຊະນິດພັນ.
- 1.5 ສະໜັບສະໜູນຜູ້ນຳໜ້າ (ແຊັມປັຽນ) ດ້ານຊະນິດພັນຢູ່ໃນຊຸມຊົນ ເພື່ອປະຕິບັດບັນດາໜ້າວຽກກ່ຽວກັບຊະນິດພັນບູລິມະສິດ ຕາມທີ່ທ້ອງຖິ່ນໄດ້ກຳນົດໄວ້.

ທິດທາງຍຸດທະສາດທີ 2 (SD 2). ຫຼຸດຜ່ອນຄວາມສ່ຽງດ້ານພະຍາດສັດປ່າໂດຍການຫຼຸດຜ່ອນການຄ້າຂາຍ ແລະ ການບໍລິໂພກສັດປ່າແບບຜິດກົດໝາຍ ແລະ ການຫຼຸດຜ່ອນໄພຄຸກຄາມຕໍ່ສັດປ່າ

CEPF ແລະ IUCN ຂໍເຊີນຢືນບົດສະເໜີໂຄງການ ທີ່ຕອບຮັບກັບໜຶ່ງ ຫຼື ຫຼາຍບຸລິມະສິດການລົງທຶນດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້:

- 2.1 ສະໜັບສະໜູນບັນດາໜ່ວຍງານບັງຄັບໃຊ້ກົດໝາຍຕ່າງໆ ເພື່ອແກ້ໄຂເຄືອຂ່າຍຄ້າຂາຍສັດປ່າລະດັບສູງ ໂດຍການສົ່ງເສີມການນໍາໃຊ້ວິທີການປະຕິບັດທີ່ດີທີ່ສຸດໃນໂລກ ຮ່ວມກັບການສືບສວນ, ລະບົບຂ່າວກອງ ແລະ ຜູ້ໃຫ້ຂໍ້ມູນ.
- 2.2 ອໍານວຍຄວາມສະດວກໃຫ້ແກ່ການປະສານສົມທົບກັນຂອງບັນດາໜ່ວຍງານບັງຄັບໃຊ້ກົດໝາຍ ທີ່ເຂົ້າຮ່ວມໃນການຕໍ່ຕ້ານການຄ້າຂາຍສັດປ່າແບບຜິດກົດໝາຍ ລວມໄປເຖິງການປະສານສົມທົບກັບພາກສ່ວນອື່ນໆອີກ ເຊິ່ງຖືເປັນພາກສ່ວນໜຶ່ງຂອງແນວທາງສຸຂະພາບແບບໜຶ່ງດຽວ (One Health approach).
- 2.3 ເຮັດວຽກຮ່ວມກັບບັນດາບໍລິສັດເອກະຊົນ ແລະ ວິສາຫະກິດຂອງລັດ ໂດຍສຸມໃສ່ສະເພາະການຂົນສົ່ງ ແລະ ຊ່ອງທາງອອນລາຍຕ່າງໆ ເພື່ອຫຼຸດຜ່ອນໂອກາດໃນການເຂົ້າໄປພົວພັນກັບການຄ້າຂາຍສັດປ່າຂອງພວກເຂົາເຈົ້າ.
- 2.4 ສະໜັບສະໜູນການໂຄສະນາ ຂົນຂວາຍທີ່ເປັນເປົ້າໝາຍ ເພື່ອຫຼຸດຜ່ອນຄວາມຕ້ອງການ ແລະ ປຸກລະດົມການມີສ່ວນຮ່ວມຂອງມວນຊົນເຂົ້າໃນການກວດສອບ ແລະ ລາຍງານກ່ຽວກັບອາດສະຍາກຳສັດປ່າ.
- 2.5 ທຳຄວາມເຂົ້າໃຈ ແລະ ສະໜັບສະໜູນກິດຈະກຳທີ່ສອດຄ່ອງກັບການເຊື່ອມໂຍງກັນລະຫວ່າງຊີວະນາໆພັນ ກັບສຸຂະພາບຂອງຄົນ ລວມທັງບົດບາດຂອງການສູນເສຍຄວາມຫຼາກຫຼາຍດ້ານຊີວະນາໆພັນ ເມື່ອເກີດມີພະຍາດລະບາດໃນສັດ.

ທິດທາງຍຸດທະສາດທີ 8 (SD8). ສ້າງຄວາມເຂັ້ມແຂງດ້ານຄວາມອາດສາມາດຂອງພາກສັງຄົມ ເພື່ອເຮັດວຽກກ່ຽວກັບຊີວະນາໆພັນ, ຊຸມຊົນ ແລະ ຊີວິດການເປັນຢູ່ ໃນລະດັບພາກພື້ນ, ລະດັບຊາດ, ທ້ອງຖິ່ນ ແລະ ລະດັບຮາກຖານ.

CEPF ແລະ IUCN ຂໍເຊີນຢືນບົດສະເໜີໂຄງການ ທີ່ຕອບຮັບກັບໜຶ່ງ ຫຼື ຫຼາຍບຸລິມະສິດການລົງທຶນດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້:

- 8.3 ສ້າງກົນໄກເພື່ອເຮັດໃຫ້ບັນດາອາສາສະໝັກ ກັບຄວາມຕ້ອງການໃນການຝຶກອົບຮົມຂອງອົງການຈັດຕັ້ງທາງສັງຄົມຕ່າງໆນັ້ນ ມີຄວາມສອດຄ່ອງກັນ.

ຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ

ການປະກາດດັ່ງກ່າວນີ້ ແມ່ນສໍາລັບອົງການຈັດຕັ້ງສາກົນ ແລະ ບັນດາອົງການຈັດຕັ້ງພາຍໃນບັນດາປະເທດໃນພາກພື້ນ Indo-Burma Hotspot. ສໍາລັບບຸກຄົນ ທີ່ມີຄວາມຕ້ອງການທີ່ຈະສະໜັກຂໍຮັບທຶນ ແມ່ນບໍ່ສາມາດສະໜັກໄດ້ດ້ວຍຕົນເອງໂດຍກົງ ແຕ່ຈະຕ້ອງໄດ້ສ້າງບົດສະເໜີໂຄງການຮ່ວມກັບອົງການຈັດຕັ້ງທາງສັງຄົມ. ກະລຸນາຮັບຊາບວ່າໂຄງການທີ່ມີເງື່ອນໄຂຈະໄດ້ຮັບທຶນ ແມ່ນຈະຕ້ອງສະແດງໃຫ້ເຫັນບົດບາດການນໍາພາຕໍ່ອົງການຈັດຕັ້ງຂັ້ນທ້ອງຖິ່ນ ແລະ/ຫຼື ສຸມໃສ່ຢ່າງຈະແຈ້ງຕໍ່ການສ້າງຄວາມອາດສາມາດໃຫ້ກັບພາກປະຊາສັງຄົມໃນທ້ອງຖິ່ນ. ນອກນັ້ນ ຍັງໃຫ້ບຸລິມະສິດແກ່ບັນດາໂຄງການທີ່ຖືສໍາຄັນ ແລະ ດຶງເອົາວຽກງານບົດບາດຍິງ-ຊາຍເຂົ້າເປັນພາກສ່ວນໜຶ່ງຂອງໂຄງການ ເຊິ່ງສອດຄ່ອງກັບນະໂຍບາຍ ແລະ ຊຸດເຄື່ອງມືດ້ານບົດບາດຍິງ-ຊາຍຂອງ CEPF ([gender policy](#) and [gender toolkit](#)).

ເງິນຊ່ວຍເຫຼືອພາຍໃຕ້ໂຄງການດັ່ງກ່າວນີ້ ບໍ່ສາມາດນໍາໃຊ້ໄດ້ໃນກໍລະນີຕໍ່ໄປນີ້: (i) ການຊື້ທີ່ດິນ; (ii) ການຮື້ຖອນ ຫຼື ດັດແກ້ໂຄງສ້າງຂອງຊັບສິມບັດທາງວັດທະນະທໍາໃດໆ (ທີ່ລວມມີຄຸນຄ່າທາງບູຮານຄະດີ, ຄຸນຄ່າທາງດ້ານຊາກເສດເຫຼືອຂອງສິ່ງທີ່ມີຊີວິດ, ຄຸນຄ່າທາງສາດສະໜາ, ຄຸນຄ່າທາງທໍາມະຊາດທີ່ເປັນເອກະລັກ); (iii) ການຍົກຍ້າຍປະຊາຊົນ ຫຼື ການຕັ້ງຖິ່ນຖານໃນທຸກຮູບແບບທີ່ບໍ່ເກີດຈາກຄວາມສະໜັກໃຈ ຫຼື (iv) ໃຊ້ເປັນເງິນກອງທຶນ. ທຸກໆກິດຈະກຳຂອງໂຄງການ ຕ້ອງສອດຄ່ອງກັບນະໂຍບາຍດ້ານສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມຂອງ CEPF ເຊິ່ງສາມາດເຂົ້າເບິ່ງລາຍລະອຽດໄດ້ທີ່ນີ້ [here](#).

ວິທີການສະໜັກ

ຜູ້ສະໜັກຂໍທຶນສໍາລັບໂຄງການຂະໜາດນ້ອຍ (ບໍ່ເກີນ US\$40,000) ສາມາດຍື່ນບົດສະເໜີໂຄງການເປັນພາສາຈີນ, ອັງກິດ, ຂະແມ, ລາວ, ມຽນມ້າ, ໄທ ແລະ ຫວຽດນາມ ໂດຍນໍາໃຊ້ແບບຟອມແບບອັອຟລາຍ ຕາມທີ່ໄດ້ຄັດຕີມານີ້ [here](#). ແນະນຳໃຫ້ຜູ້ສະໜັກຮ່າງບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນສໍາລັບໂຄງການທີ່ມີໄລຍະເວລາແຕ່ 1-2 ປີ ພ້ອມທັງຄາດຄະເນມື້ເລີ່ມຕົ້ນໂຄງການໄວ້ລ່ວງໜ້າ ໃນວັນທີ 1 ກໍລະກົດ 2021. ບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນສະບັບສົມບູນ ແມ່ນໃຫ້ສົ່ງເປັນເອກະສານຄັດຕິດທາງອີເມວ, ຕາມທີ່ຢູ່ນີ້: CEPF-Indoburma@iucn.org. ການໃສ່ຊື່ຂອງຝ່າຍບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນທີ່ຈະສົ່ງມານັ້ນ ແມ່ນໃຫ້ປະຕິບັດຕາມຂັ້ນຕອນຕໍ່ໄປນີ້: ຕົວໜັງສືທີ່ເປັນຊື່ຫຍໍ້ຂອງອົງກອນ_CEPF SG Call 1. ຕົວຢ່າງ IUCN_CEPF SG Call 1. ໜັງສືຍັງຍື່ນການໄດ້ຮັບບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນ ຈະຖືກສົ່ງຕອບທາງອີເມວເຊັ່ນກັນ. ຫຼັງຈາກນັ້ນ ຜູ້ສະໜັກຈະໄດ້ຮັບການຕິດຕໍ່ກັບຄືນເພື່ອແຈ້ງໃຫ້ຮູ້ກ່ຽວກັບວິທີການດໍາເນີນການຂັ້ນຕໍ່ໄປ. ຖ້າມີຄໍາຖາມ ຫຼື ຂໍ້ກົງວົນຕ່າງໆໃນລະຫວ່າງການດໍາເນີນຂັ້ນຕອນນີ້ ສາມາດສົ່ງໄປທີ່ CEPF-Indoburma@iucn.org.

ບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນທັງໝົດທີ່ສົ່ງເຂົ້າມາຈະຖືກຄັດເລືອກ ເພື່ອຮັບປະກັນໃຫ້ສອດຄ່ອງກັບມາດຖານທີ່ວ່າງໄວ້. ຈາກນັ້ນ ບົດສະເໜີໂຄງການທີ່ຖືກຕາມມາດຖານ ຈະຖືກນໍາມາທົບທວນຂັ້ນຕົ້ນ ໂດຍອີງໃສ່ມາດຖານຕ່າງໆທີ່ໄດ້ກ່າວມາຂ້າງເທິງນັ້ນ. ອີງໃສ່ຜົນການທົບທວນນີ້ ບົດສະເໜີໂຄງການທີ່ຖືກຄັດເລືອກ ຈະຖືກນໍາໄປຝຶກສາລະນາເພີ່ມເຕີມໃນລະຫວ່າງການດໍາເນີນກອງປະຊຸມຂອງຄະນະກຳມະການໃຫ້ຄໍາປຶກສາລະດັບຊາດ National Advisory Committees (NAC) ທີ່ໄດ້ຖືກສ້າງຕັ້ງຂຶ້ນຢູ່ແຕ່ລະປະເທດພາຍໃນຂົງເຂດ ອິນໂດ-ມຽນມ້າ. ຫຼັງຈາກທົບທວນບັນດາຄໍາແນະນຳຕ່າງໆຂອງ NAC ແລ້ວຈຶ່ງຈະສາມາດຕັດສິນໃຈໄດ້ວ່າມີໂຄງການໃດແດ່ທີ່ຈະໄດ້ຮັບທຶນ.

ຜູ້ສະໜັກທຶນສໍາລັບໂຄງການຂະໜາດໃຫຍ່ (US\$40,000 ຫາ US\$250,000) ຕ້ອງສະໜັກຜ່ານຊ່ອງທາງອອນລາຍຂອງ CEPF ([Conservation Grants](#)) ສໍາລັບຜູ້ໃຊ້ໃໝ່ ຄັ້ງທໍາອິດ ຈະຕ້ອງໄດ້ລົງທະບຽນກ່ອນ ເພື່ອສ້າງບັນຊີຂອງຕົນ. ຖ້າຜູ້ສະໜັກຫາກພົບບັນຫາໃນການເຂົ້ານໍາໃຊ້ຊ່ອງທາງອອນລາຍດັ່ງກ່າວນີ້ໃຫ້ຕິດຕໍ່ໄປຍັງ conservationgrants@conservation.org.

ຂັ້ນຕອນທຳອິດຂອງຂະບວນການສະໝັກ ແມ່ນຍື່ນບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນທາງອອນລາຍ. ບົດສະເໜີໂຄງການນັ້ນສາມາດຂຽນເປັນພາສາອັງກິດ, ຝຣັ່ງ, ປອກຕຸຍການ ຫຼື ແອສປາຍ ກໍ່ໄດ້. ຂໍແນະນຳໃຫ້ຜູ້ສະໝັກກະກຽມບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນສຳລັບໂຄງການທີ່ມີອາຍຸແຕ່ 1-3 ປີ ພ້ອມທັງຄາດເດີມມື້ເລີ່ມຕົ້ນໂຄງການໄວ້ລ່ວງໜ້າໃນວັນທີ 1 ກໍລະກົດ 2021. ບົດສະເໜີໂຄງການທີ່ມີເງື່ອນໄຂຄົບຖ້ວນ ຈະຖືກນຳໄປທົບທວນດ້ານວິຊາການໂດຍກອງເລຂາຂອງ CEPF ແລະ ໂດຍອີງໃສ່ມາດຖານຕ່າງໆຕາມທີ່ໄດ້ລະບຸໄວ້ຂ້າງເທິງນັ້ນ. ຜູ້ສະໝັກທີ່ຖືກຄັດເລືອກຈະຖືກເຊີນເຂົ້າຮ່ວມການນຳສະເໜີບົດສະເໜີໂຄງການຂອງຕົນຕໍ່ຄະນະກຳມະການທົບທວນບົດ. ຜູ້ສະໝັກຈະໄດ້ຮັບແຈ້ງໃນພາຍຫຼັງວ່າຈະໄດ້ຮັບເຊີນເຂົ້າຮ່ວມການນຳສະເໜີບົດແບບເຕັມ ຫຼື ບໍ່.

ຄຳແນະນຳລະອຽດກ່ຽວກັບການກະກຽມບົດສະເໜີໂຄງການແບບສົມບູນ ຈະໄດ້ສົ່ງໃຫ້ຜູ້ສະໝັກທີ່ຖືກຄັດເລືອກ ໄປພ້ອມກັບຈົດໝາຍເຊີນ. ຜູ້ສະໝັກທີ່ໄດ້ຖືກຄັດເລືອກ ມີເວລາ 6 ອາທິດສຳລັບກະກຽມບົດສະເໜີໂຄງການສະບັບເຕັມ ໂດຍຜ່ານຊ່ອງທາງອອນລາຍ. ໃນໄລຍະນີ້ ພວກເຂົາເຈົ້າຈະຖືກເຊີນເຂົ້າຮ່ວມກອງປະຊຸມກ່ຽວກັບການສ້າງບົດສະເໜີໂຄງການ ເຊິ່ງພວກເຂົາເຈົ້າຈະມີໂອກາດໃນການສ້າງບົດສະເໜີໂຄງການຮ່ວມກັນເປັນກຸ່ມ ພາຍໃຕ້ການແນະນຳຂອງກອງເລຂາຂອງ CEPF ແລະ ຜະນົກງານຂອງ IUCN.

ຜູ້ສະໝັກທັງໝົດ ຈະຕ້ອງຍື່ນບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນຂອງຕົນກ່ອນເວລາ 17.00 ໂມງ ຕາມເວລາຂອງພາກພື້ນອິນດູຈີນ, ໃນວັນທີ 5 ກຸມພາ 2021. ບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນທີ່ຍື່ນກາຍເວລາດັ່ງກ່າວນັ້ນຈະຖືກປະຕິເສດ. ຜູ້ສະໝັກຈະໄດ້ຮັບອີເມວຍັ້ງຍື່ນການໄດ້ຮັບບົດສະເໜີໂຄງການພາຍຫຼັງໄດ້ຍື່ນບົດສະເໜີເຂົ້າລະບົບແລ້ວ.

ຄຳຕອບສຳລັບຄຳຖາມທີ່ມີຜູ້ສອບຖາມເລື້ອຍໆ ສາມາດເບິ່ງໄດ້ (ເປັນພາສາອັງກິດ) ທີ່ນີ້ [here](#).

ທ່ານສາມາດສອບຖາມຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ ແລະ ຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອໄດ້ຈາກ:

CEPF Regional Implementation Team, IUCN Asia Regional Office,
63 Sukhumvit Soi 39, Wattana, Bangkok 10110, Thailand
Email: CEPF-Indoburma@iucn.org
Tel: +66 2 662 4029; Fax: +66 2 662 4389.